
Referat fra bestyrelsesmøde nr. 05-2023, tirsdag den 07.08.23

Tilstede: 
Carl-Johan Dissing (CJD) - ordstyrer
Annette Lund Jensen (ALJ)
Camilla Andersen (CA)
Torben Pedersen (TP)
Joachim Danckert (JD)
Malene Tylak Rodkjær (MTR) – referent

Afbud:
Andreas Poulsen (AP)
Nicolai Frederiksen (NF)

Dagsorden:

1. Opfølgning på sidste møde den 15.05.23.
2. Økonomi – medlemmer, kommunen og annoncører
3. Visionsplan for Gjøl Havn – stade?
4. LUP – Masterplan – status?
5. Grillplads med overdækninger – status – hvem ved noget?
6. Surf station – status med henhold til økonomi, detailløsninger med videre.
7. Surf – efterår
8. SUP – efterår
9. Joller – efterår
10. Krabbeklub
11. Skolesejlads – ultimo august til primo september – 3 gange
12. Mindre kølbåd – status og hvad nu?
13. Maling af signalmast
14. Parkeringsforhold autocampere efter opstilling af containere til surfstation
15. Gjøl Festuge – aktiviteter – hvem gør hvad?
16. Skoleklasser – hvad skal der ske og hvem?
17. Henvendelser om prøvesejlads/surf/SUP/jolle – hvad gør vi?
18. Eventuelt

Referat:

1. Opfølgning på sidste møde den 15.05.23:
◦ ”Grejbank” til havnens brugere (lån af forskelligt udstyr, som står ulåst) – JD skulle 

undersøge forsikring af dette udstyr. Der aftales, at der kan stilles ældre grej til rådighed,
og da grejet står ulåst, dækker forsikringen ikke, hvilket GSK er indforstået med. Dette 
projekt med at etablere grejbanken udskydes til forår og sæson 2024, hvor rette placering
hertil findes. 



◦ CJD informerer omkring leje af lift til maling af signalmast. CJD lejer en lift. JD 
informerer, at der ved samme lejlighed er behov at tilse barduner. 

◦ Havnens dag/Gjøl Festuge – MTR har skrevet rundt til alle frivillige. Anette Lukasen 
frivillig træner på Krabbeklubben har spurgt ind til, om hvem der står for krabbeklub 
den 26.08.23 og den 30.08.23. Det er uvist, hvem og om de frivillige kommer denne. 
Dog er bestyrelsen enige om at kunne dække de forskellige aktiviteter ind hinanden 
imellem disse dage samt med hjælp fra blandt andet kapsejladsudvalget og i stedet være 
tilstede og skabe mulighed for krabbefiskeri for de interesserede.

◦ JD informerer, at bestyrelsen tidligere har overvejet et bankskifte. JD vil undersøge 
eventuelle muligheder for dette, når etape 1. af surfstation står klar og regnskabet hertil 
er gjort op.

2. Økonomi – medlemmer, kommunen og annoncører:
◦ Økonomi - JD orienterer omkring regnskabsstatus. Regnskabet ser fornuftigt ud. Der er 

kommet penge ind fra flere annoncører samt fondsmidler til surfstation og mindre 
kølbåd. Resterende fondsmidler modtages, når surfstationen står færdig i etape 1.

◦ Medlemmer – de fleste har betalt. Der er kommet flere gastemedlemmer til i denne 
sæson. Dog fortsat færre SUP og jollesejlere. Der er også lidt nedgang i surfere her efter 
ferien grundet flere af medlemmerne tager afsted på efterskoleophold.

◦ Annoncører – flere sponsorater er modtaget. MTR undersøger resterende. Der drøftes i 
denne sammenhæng med annoncører vores website, med annoncører, datoer og 
information. CJD beskriver, at flere har tilkendegivet, at websiten mangler ”update” 
flere steder. JD undersøger og tilretter, hvad han kan og spørger Mikkel (som i sin tid har
lavet websiten), om han vil lave en vejledning i forhold til tilretning af websiten. MTR 
vil gerne bistå JD i dette. 

◦ Kommunen har bevilget 3000 kr til frivillig-frokost igen i år.

3. Visionsplan for Gjøl Havn – stade?:
◦ Der er opfølgningsmøde omkring visionsplanen og det videre arbejde den 31.08.23. CJD

og CA deltager begge i dette møde. 

4. LUP – Masterplan for Gjøl – status:
◦ CA informerer, at der nu er fastlagt struktur og fokuspunkter, som der skal arbejdes 

videre med. Planen er, at der arbejdes videre på i efteråret at fastlægge mulige 
forslag til ændring af lokalplan med henblik på udstykningsmuligheder. CA deltager
og er med i det videre arbejde.

5. Grillplads med overdækning – status:
◦ Status herom er på tidende uvis. Det er også fortsat uklart hvorvidt om vedligeholdelse 

af den mulige kommende grillplads, som blev tidligere beskrevet af kommunen, skulle 
pålægges foreningerne på havnen, hvilket foreningerne enigt ikke ønsker.

6. Surfstation – status med henhold til økonomi, detailløsninger med videre:
◦ Containere er modtaget og opstillet på havnen. TP har bestilt beklædningsmaterialer 

hjem samt grej.
◦ Økonomi – TP informerer og fremlægger foreløbigt budget, hvilket på tidende ser 

fornuftigt ud. 
◦ Rullegræs – TP informerer, at der behøves underlag på grundens udeareal til klargøring 

af udstyr og eventuelt tænkes rullegræs ind her. TP undersøger nærmere i forhold til 
græssort (vejrbestandigt) og pris.



◦ Tagkonstruktion – CJD kontakter specialefirma for at finde den bedst mulige 
konstruktion i forhold til at forebygge kondens i containerne samt samlet pris herfor. 

◦ Arbejdsdag den 10.08.23 med henblik på udarbejdelse af surfstation – Materialer 
kommer forinden og resten køber TP ind. TP melder arbejdsopgaver ud. Hele bestyrelsen
er repræsenteret ved arbejdsdagen. Mad købes på dagen, hvilket CA, MTR og ALJ står 
for. 

◦ Ny dato for arbejdsdag omkring surfstation er den 20.08.23 kl. 09.00 med start af 
rundstykker. CA og MTR melder ud herom på Facebook.

◦ Åbning af surfstation er på Havnens dag den 26.08.23

7. SURF - efterår
◦ Der er opstart i uge 33. På tidende er 7-8 medlemmer på vandet.
◦ Aksel, som også er medlem og surfer vil træne på trænerkursus, hvilket godkendes af 

bestyrelsen, og TP har også brug for flere instruktører. Således at TP også kan dække ind
på SUP introkurser. 

8. SUP - efterår
◦ Lige nu prioriteres surfstationen, da TP ikke kan bistå at være intruktør/træner for begge 

hold på samme dag og tid. Med den nye surfstation, vil der også skabes mulighed for at 
være samlet et sted på havnen som opstart. 

◦ Der var i foråret tilmeldt nogle stykker på introkursus, som vil vende tilbage til TP med 
hvornår de har mulighed for at gøre intro-kurset færdigt. TP har været i dialog med dem 
og afventer svar. 

◦ Der drøftes mulighed for, at TP giver flere bestyrelsesmedlemmer introkursus for at flere
kan bistå træningen afhængigt at tilmeldte. Dette drøftes videre, når surfstationen er 
indviet. 

9. Joller - efterår
◦ JD informerer, at der på tidende er ét medlem. På tidende er ingen på vandet ved 

jollesejlads. 
◦ CJD informerer, at flere voksne har tilkendegivet, at de ønsker at lære at sejle. Der 

aftales, at de henvises til Havnens dag den 26.08.23, da der på tidende er mange 
gastemedlemmer til kap- og kvindesejlads, og at bådene er fyldt op og ikke har mulighed
for at tage flere med. En  klub-/kølbåd vil kunne være til nytte for at få flere voksne 
sejlere/medlemmer med i klubben og med på vandet.  

10. Krabbeklub - efterår
◦ Krabbeklubben står frivillig træner, Anette Lukassen for. Anette styrer hvornår og 

melder ud omkring, hvilke datoer der eventuelt er krabbeklub i efteråret. 

11. Skolesejlads – ultimo august og primo september af 3 gange:
◦ Gjøl skole fik ikke nået alle deres sejladser inden sommerferien. CJD kontakter skolen 

og aftaler nye datoer herfor. JD kan være behjælpelig ved skolesejladserne.

12. Mindre kølbåd – status og hvad nu?
◦ JD har søgt fondsmidler, og klubben har fået bevilget 45.000 kr. til køb af klub-kølbåd, 

hvilket i forhold til fondsmidler skal gennemføres i efteråret 2023. 



◦ CDJ indkalder til møde herom med interesserede frivillige og oprettelse af styregruppe 
for indkøb og vedligehold af kølbåd til klubben. AP og Thomas Rodkjær vil gerne bistå 
med vejledning til køb af kølbåd samt spørgsmål til vedligehold.

◦ Bådplads til kommende kølbåd er forespurgt kommunen og Havneopsynet. Der afventes 
svar fra kommunen herom grundet ferie. 

13. Maling af signalmast:
Se punkt 1.

14. Parkeringsforhold for autocampere efter opstilling af containere:
◦ Placeringen er drøftet og godkendt samt med Havneopsynet, og parkeringsforholdene 

ser ud til at fungere.

15. Gjøl Festuge – aktiviteter – hvem gør hvad? 
Havnens dag den 26.08.23:
◦ Deltagere fra bestyrelsen: CA, JD, TP, AP, MTR og CJD.
◦ CA og MTR står for krabbefiskeri og skattejagt.
◦ JD, CJD, AP og Thomas Rodkjær rigger joller til. AP og Thomas Rodkjær står for bane, 

start/mål, reglement med videre til jolle-cuppen.
◦ Merete står for grill og mad sammen med MTR.
◦ TP køber ind; pølser, brød, øl og vand.
◦ CA laver invitation og sender ud på Facebook – TP sender ud til fonde og MTR sender 

ud til sponsorer.
◦ ALJ inviterer Andersen Boatwear
◦ TP inviterer Surf&Ski.
◦ ALJ spørger medlem, Rasmus, om han vil sejle med eventuelle interesserede deltagere i 

sejlbåd.

Klubaften for 5-9. klasser den 30.08.23:
◦ Deltagere fra bestyrelsen: ALJ, CA, TP, JD, AP og MTR.
◦ Tidspunkt fra kl. 17.00-21.00
◦ Alle mødes i klubhuset og børnene får information og melder sig på aktiviteter.
◦ MTR står for krabbefiskeri fra kl. 16.00 eventuelt ALJ.
◦ TP står for SUP og surf. 
◦ ALJ, MTR og CA står for aftensmad (pizza) til de unge og frivillige.
◦ CA, AP, MTR og Thomas Rodkjær står for joller/sejlbåde.
◦ JD står for rib-båd.
◦ TP ringer til UngJam omkring de kan byde ind med noget og/eller deltagelse på denne 

dag.
◦ Omkostninger forbundet med dagen dækkes delvist af ”Liv i By og Skole”, 2000 kr og 

eventuelt resterende af sejlklubben. 
◦ CA medbringer en soundbox.
◦ MTR medbringer lyskæde.

16. Skoleklasser – hvad skal der ske og hvem?
◦ Se punkt 15 – under ”klubaften for 5-9. klasser den 30.08.23”



17. Henvendelser om prøvesejlads/surf/SUP/joller – hvad gør vi?
◦ CJD henviser til Havnens dag den 26.08.23

18. Eventuelt:
◦ TP spørger ind til vinterbader-klubbens planer om etablering af ny trappe ved badebroen,

og om denne kan/skal hænge sammen med surf-slisken. Dette kan ikke lade sig gøre 
grundet, at slisken kan hive sig løs om vinteren ved is på fjorden. 

◦ JD beskriver, at der mangler redningsveste til de mindste brugere i kassen med 
redningsveste, der er til fri afbenyttelse – særligt brugt ved krabbeklub/krabbefiskeri på 
havnen. JD forsøger at ansøge Trygfonden om flere redningsveste.

◦ Bestyrelsen drøfter Havneopsynets nye mødetider, telefontider og kontaktoplysninger, 
hvilket har givet misforståelser og forvirring for flere af havnens brugere, gæstesejlere 
og medlemmer i sejlklubben. CJD vil snakke med de andre foreninger på havnen, om de 
har oplevet ovenstående.

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 05.09.23 kl. 19.00


